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Írásbeli kérdés

„Milyen nagyságban telepítettek új erdőket a gazdálkodók 2004 évben, mi várható 2005-
ben ?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Imre
Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A polgári kormány idején az erdőtelepítések évi teljesítménye folyamatosan emelkedve a
kétéves költségvetés idejére rendre meghaladta 15-15 ezer hektárt .

Ezt sikerült nem kis „áldozatok" árán a Medgyessy-Gyurcsány kormányoknak - lendületesen -
hozzávetőleg a felére csökkentenie .

Tart-e még a lendület, mert jó lenne lassan irányt váltani! Ki kellene használni legalább az unió
nyújtotta, a költségvetés számára meglehetősen nagyvonalú támogatási lehetőségeket, amíg
ezek is nem jutnak az NVT Agrár-környezetgazdálkodási programjának sorsára .

Tudja Miniszter Úr, messze még az egymillió hektárnyi telepítés, amit „Egyetértésben a
nemzettel !" ígértek, amit egykori - most a Gazdasági tárcát boldogító - államtitkára egyik
válaszában 200 ezer hektárral még meg is fejelt .

Kérdezem tehát, hogy milyen telepítési teljesítményt sikerült elérni 2002-től, mennyit 2004-
ben? Mennyi volt ebből a tavaszi, mennyi az őszi teljesítés? Mi várható 2005 tavaszára?

Várom válaszát.

Borkő Károly
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